
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Algemene Zaken op donderdag 17 mei 2018 (21.30 – 21.50 uur) 

 

Aanwezig: voorzitter de heer Van der Woude, PvdA: mevrouw Baron, mevrouw Ottens, VVD: de 
heer Tromp, de heer Waterlander, mevrouw Zwanenburg, CDA: de heer Breeuwsma (vervanging), 
mevrouw Reitsma (vervanging), FNP: de heer Eijer, de heer De Swart, GL: de heer Van der 
Honing, GB Heerenveen: de heer Van der Ven, D66: de heer Van der Mark, CU: de heer Derks, HL: 

de heer Hartsuiker 
 
Verder aanwezig: burgemeester Van der Zwan, wethouder Siebenga, Wethouder Zoetendal 
 
Commissiegriffier: mevrouw Yska 
  

Afwezig: de heer Abma (CDA), mevrouw Rinkes (CDA), mevrouw Rozema (GL) 
 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 
 

1. Opening 
Voorzitter de heer Van der Woude opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 22 februari 2018 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
3b. Toezeggingen / LTA 
Geen opmerkingen. 
 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Geen opmerkingen. 

 

5. Rondvraag 
Geen rondvragen. 
 
6. Kaderbrief 2019-2023, ontwerpbegroting 2019 en begrotingswijziging 2018 FUMO 

(raad 28 mei 2018) 

PvdA: Hoe kunnen we zorgen dat we als gemeente niet steeds opnieuw worden geconfronteerd 
met prijsstijgingen? En wordt de mening gedeeld dat het PvdA niet gerust is op de 
voortgang? Heeft u het idee dat de bedrijfsvoering beter gaat lopen? 

Wethouder Siebenga: Het college deelt deze mening. Er is nu meer geld nodig om zaken op orde 
te krijgen, maar over de oplossing verschillen de meningen van de deelnemers aan de FUMO. 
Door de organisatie van de FUMO anders in te richten worden hopelijk toekomstige 
kostenstijgingen vermeden. Enige tijd geleden was er geen zicht op de bedrijfsvoering, nu 

wel en nu wordt bedacht hoe dit te verbeteren.  
GL: De FUMO zegt beter te kunnen functioneren als er meer plustaken worden afgenomen door de 

gemeenten. Wil hier graag met de wethouder over reflecteren. 
Wethouder Siebenga: De patstelling kan niet doorbroken worden door meer plustaken af te 

nemen bij de FUMO. De basistaken moeten eerst op orde zijn en dan kan verder gekeken 
worden. 

 

Tweede termijn: 
Hamerstuk 
 
7. Begroting 2019, jaarstukken 2017 en eerste begrotingswijziging 2018 

Veiligheidsregio Fryslân (raad 28 mei 2018) 
CDA: Hoe komt het Meerjarenbeleidsplan van de GGD tot stand en kan hier input op geleverd 

worden? 
Burgemeester Van der Zwan: Dit plan wordt in de commissie behandeld, via die weg kan t.z.t 

input geleverd worden.  
 
Tweede termijn: 
Hamerstuk 

 

 
 



8. Jaarrekening 2017, Begrotingswijziging 2018-1 en Begroting 2019 GR 
Bedrijvenpark A7 (raad 28 mei 2018) 

 

Tweede termijn: 
Hamerstuk 
 
9. Financiële verordening 2018 (raad 28 mei 2018) 

FNP: In de verordening wordt artikel 5 toegevoegd, daarin wordt aangegeven dat er gebruik van 
gemaakt kan worden van bepaalde gelden. Waar mogen deze gelden voor ingezet worden? 
Wethouder Zoetendal: Dat is eerder besloten door de raad, de gelden kunnen eenmalig ingezet 
worden in het jaar waarin het zich voordoet, maar bij structurele kosten moet het in de begroting 
geregeld worden. 
 

Tweede termijn: 
Hamerstuk. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur. 
 

 

 
 


